
 

Број: 05/7-39-1-155-57/20 

Сарајево, 29. 01. 2020. 

 

З А П И С Н И К 

57. сједнице Савјета националних мањина БиХ, 

одржане 28. 01. 2020. године 

 

Сједница Савјета националних мањина БиХ почела је у 17 часова. 

Сједницом је предсједавао Андрија Сваток, предсједавајући Савјета националних 

мањина БиХ. 

 

Сједници су присуствовали: Тихомир Кнежичек, Давор Ебнер, Јованка Манзаловић 

Шалака, Велибор Кувач, Драган Марковић, Тодорка Јовановић, Силвија Вујовић, Неџад 

Јусић, Тијана Вучуревић, Марија Грбић, Хакан Варан, Ева Пашић Јухас, Младен 

Радмиловић, Халил Бицај и Јакоб Финци. 

 

Сједници нису присуствовали Дејан Пјотровски и Вјерочка Гајић.  

 

Сједници је, такође, присуствовала и Аида Крехо, секретар Канцеларије Заједничке 

комисије за људска права. 

 

Чланови Савјета националних мањина БиХ једногласно су усвојили сљедећи 

 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 

1. Усвајање Записника са 56. сједнице Савјета националних мањина БиХ; 

2. Разматрање Приједлога извјештаја о раду за 2019. годину; 

3. Разматрање Приједлога плана рада за 2020. годину; 

4. Разно. 

 



 

Ад. 1. Усвајање Записника са 56. сједнице Савјета националних мањина БиХ 

Предсједавајући Савјета националних мањина БиХ Андрија Сваток отворио је расправу 

о овој тачки дневног реда. 

С обзиром да није било расправе у вези с овом тачком дневног реда, приступило се 

гласању, те је Записник са 56. сједнице једногласно усвојен.  

 

Ад. 2. Разматрање Приједлога извјештаја о раду за 2019. годину    

Предсједавајући Савјета националних мањина БиХ Андрија Сваток отворио је расправу 

о овој тачки дневног реда.  

С обзиром да није било расправе у вези с овом тачком дневног реда, приступило се 

гласању, те је Извјештаја о раду за 2019. годину једногласно усвојен. 

  

Ад. 3. Разматрање Приједлога плана рада за 2020. годину 

Предсједавајући Савјета националних мањина БиХ Андрија Сваток отворио је расправу 

о овој тачки дневног реда. 

С обзиром да није било расправе у вези с овом тачком дневног реда, приступило се 

гласању, те је План рада за 2020. годину једногласно усвојен. 

 

Ад. 4. Разно 

Предсједавајући Савјета националних мањина БиХ Андрија Сваток отворио је расправу 

о овој тачки дневног реда.  

 

Неџад Јусић је предложио да Савјет усвоји Закључак којим од Федералног завода за 

запошљавање тражи информацију о томе да ли су средства која је Министарство за 

људска права и избјеглице Босне и Херцеговине додијелило Федералном заводу за 

запошљавање с циљем реализације Акционог плана за Роме (око 400.000,00 КМ за 2018. 

годину) односно у сврху запошљавања Рома, распоређена послодавцима, у складу са 

прописаним процедурама. 

Приједлог је једногласно усвојен. 

 

Силвија Вујовић упознала је чланове Савјета са активностима које би, као припадница 

румунске националне мањине, могла предузети с циљем организације посјете Савјета 

Институту за истраживање националних мањина у Румунији, те изнијела идеју да се 

организују посјете у земље окружења (Хрватску и Србију), с циљем упознавања начина 

организације и учешћа у органима власти припадника националних мањина. Чланови 



Савјет једногласно су подржали приједлог да се приступи организацији евентуалне 

посјете Институту за истраживање националних мањина у Румунији, те да се све 

неопходне активности с тим у вези ураде у координацији са Канцеларијом секретара 

Заједничке комисије за људска права, у складу са сугестијом Велибора Кувача. 

 

 Драган Марковић предложио је усвајање Закључка којим се тражи одржавање састанка 

са министарком цивилних послова БиХ, односно релевантним представником 

Министарства цивилних послова БиХ, с циљем обезбјеђења грант средстава искључиво 

за финансирање националних мањина. Закључак је једногласно прихваћен, те је 

задужена Канцеларија секретара да приступи организацији наведеног састанка. 

 

Андрија Сваток упознао је чланове Савјета да је у просторијама Савеза националних 

мањина РС-а одржан састанак са помоћником министра у Министарству за европске 

интеграције и међународну сарадњу РС-а, који је истовремено и члан Управног одбора 

пројекта „Horizontal Facility“ који реализује Савјет Европе у БиХ, а у вези са ситуацијом 

у Координационом одбору наведеног пројекта, те начину рада тог тијела. На састанку је 

договорено да помоћник министра на наредном састанку Управног одбора добије више 

информација о Пројекту, те да се након тога чланови Савјета изјасне о свом учешћу у 

Пројекту и потписивању Меморандума. 

У расправи су учествовали: Тихомир Кнежичек, Велибор Кувач, Давор Ебнер и Силвија 

Вујовић, која је изнијела став да одлука о учешћу у раду Координационог одбора не треба 

да буде појединачна, већ да Савјет националних мањина БиХ, као тијело, треба да донесе 

јединствен став о овом питању. 

Информација је примљена к знању. 

 

Сједница Савјета националних мањина БиХ завршена је у 17.45 часова. 

Саставни дио Записника је тонски снимак 57. сједнице Савјета националних мањина 

БиХ. 

 

 

 

                Секретар                                                                                      Предсједавајући 

                                                                                                       Савјета националних мањина БиХ 

              Аида Крехо                                                                  Андрија Сваток                                                                           

 


